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Tony Ann is a virtuoso solo pianist who seamlessly blends contemporary and classical styles. As a harmony connoisseur, Tony pushes the limits of neoclassical and popular music, crafting emotionally rich compositions using the full range of the piano’s 88 keys.
With over 100 million views and more than 6 million followers on social media, Tony has introduced younger generations to neoclassical music through his “#playthatword” series. In partnership with Decca Records France (Universal Music Group), he released a trilogy of EPs—EMOTIONALLY BLUE, ORANGE, and RED—exploring diverse human emotions.
Tony has collaborated with artists like Don Diablo, Wrabel, and L.Dre, showcasing his versatility in EDM, Lofi, and Pop. He co-wrote the platinum US singles "Sick Boy" and "Call You Mine" with The Chainsmokers, and toured with them on the “Memories: Do Not Open” North American arena tour, performing on SNL and Good Morning America.
Tony's world tour has seen sold-out shows in major cities like New York, Los Angeles, Tokyo, and Kuala Lumpur, connecting with fans worldwide.
Tony continues to release new music monthly, with his latest project themed around horoscopes, captivating audiences with his innovative and emotionally resonant performances.

https://www.tonyann.com/
https://www.instagram.com/tonyannnn/ 
https://www.tiktok.com/@tonyannn 
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Tony Ann est un pianiste soliste virtuose qui marie harmonieusement les styles contemporain et classique. En tant qu’expert de l’harmonie, Tony repousse les limites de la musique néoclassique et populaire, créant des compositions riches en émotions en utilisant toute la palette des 88 touches du piano.
Avec plus de 100 millions de vues et plus de 6 millions de followers sur les réseaux sociaux, Tony a introduit les jeunes générations à la musique néoclassique grâce à sa série « #playthatword ». En partenariat avec Decca Records France (Universal Music Group), il a sorti une trilogie d'EPs -EMOTIONALLY BLUE, ORANGE, et RED- explorant les émotions humaines.
Tony a collaboré avec des artistes tels que Don Diablo, Wrabel et L.Dre, mettant en valeur sa polyvalence dans les domaines de l'EDM, du Lofi et de la Pop. Il a coécrit les singles américains de platine « Sick Boy » et « Call You Mine » avec The Chainsmokers, et a tourné avec eux dans le cadre de la tournée « Memories : Do Not Open", une tournée des arènes nord-américaines, et s'est produit à SNL et Good Morning America.
La tournée mondiale de Tony s'est déroulée à guichets fermés dans de grandes villes comme New York, Los Angeles, Tokyo et Kuala Lumpur, ce qui lui a permis de rencontrer des fans dans le monde entier.
Tony continue de sortir de la nouvelle musique tous les mois, son dernier projet ayant pour thème l'horoscope, captivant le public avec ses performances innovantes et émotionnelles.
